

## Protokoll LG7

Oppmøte LG7:

### Ledergruppa

Campus	Til stede	Ikke tilstede	Navn CL	Navn evt. stedfortreder
Bø	X		Gunhild Stokke Espeseth	
Drammen	X			Charlotte Nilsen - NL
Kongsberg	X		John Christian Fredriksen	
Notodden	X		Håvard Moa	
Porsgrunn	X		Jon Listog Leiulfsrud	
Rauland		X		
Ringerike	X		Furo Eshetu	
Vestfold	X		Bård Årsteinvåg	

### Arbeidsutvalget

Navn	Til stede	Ikke tilstede	Oppgaver
Nora Rymoén Houidi	X		Møteleder
Erlend Kåsereff	X		Protokollfører
Sara Wang	X		Observatør

### Studentorganisasjonssøtte

Navn	Til stede	Ikke tilstede	Oppgaver
Simen Oftedahl	X		Observatør

### Observatører:

Navn	Til stede	Ikke tilstede	Oppgaver
Ella Helen Skogly	X		Observatør

## V-55/23 Konstituering

Møtedato: 08. November 2023

Saksansvarlig: Nora Rymoén Houidi

Saksnummer: V-55/23

Tidsramme: 5 minutter

### Forslag til dagsorden:

Tid	Saks-nr.	Sak
20:00 – 20:05	V-55/23	Konstituering
20:05 – 21:00	V-56/23	Resolusjon: Vi er alle medmennesker
21:00 – 21:05	O-25/23	Orientering om fellespotten
21:05 – 21:20	D-20/23	Juleaktivitet
21:20 – 21:35	D-21/23	Handlingsplan

21:35 – 21:50	D-22/23	Demokratiske organer i NSO
21:50 – 22:00	D-23/23	Studieporteføljeprojektet

#### Forslag til vedtak:

Ledergruppa godkjenner møteinnkalling og saksliste til ledergruppemøtet 08. november.

Ledergruppa godkjenner protokoll fra ledergruppemøte 08. november

Ledergruppa godkjenner dagsorden for ledergruppemøtet 20. oktober.

#### Vedtak:

**Ledergruppa godkjenner møteinnkalling og saksliste til ledergruppemøtet 08. November.**

**Ledergruppa godkjenner protokoll fra ledergruppemøte 08. november**

**Ledergruppa godkjenner dagsorden for ledergruppemøtet 20. oktober.**

## V-56/23 Resolusjon: Vi er alle medmennesker

Møtedato: 08. november 2023

Saksansvarlig: Erlend Kåsereff

Saksnummer: V-56/23

Tidsramme: 55 minutter

#### Vedlegg til saken:

**Vedlegg 1: Vi er alle medmennesker**

**Vedlegg 2: Avvist resolusjon – SDSN står i solidaritet med Palestina**

**Vedlegg 3: Avvist helhetlig endringsforslag**

**Vedlegg 4: Rektors blogginnlegg**

#### Behandling:

Det har kommet forslag over mail fra Jon Listog Leiulfsrud om at dersom AU sender resolusjon slik den ville sett ut med deres innstilte endringsforslag ønsket han at man først stemte over dem som en helhet. AU har sendt over resolusjonen slik den ville sett med deres endringsforslag.

#### Forslag:

Forslag fra Jon Listog Leiulfsrud: Stemme over resolusjonen slik den vil se. ut med Arbeidsutvalgets innstillinger

Forslag fra Charlotte Nilsen: Stemme over tittel separat etter vi har stemt over teksten.

#### Vedtak:

Forslag 1:

Ledergruppa vedtar teksten (ikke tittel) fra resolusjonen slik den ville sett ut med AUs innstillinger

#### **Enstemmig vedtatt**

Forslag 2:  
Endre tittel til “SDSN står i solidaritet med Palestina”

### **Enstemmig vedtatt**

Forslag 3:

Ledergruppen vedtar resolusjonen med de endringer som har forekommet i møtet

### **Enstemmig vedtatt**

## O-25/23 Orientering fra fellespotten

Møtedato: 08. november 2023

Saksansvarlig: Nora Rymoene Houidi

Saksnummer: O-25/23

Tidsramme: 05 minutter

Vedlegg til saken:

**Vedlegg 5: Søknad stand CS Drammen**

**Vedlegg 6: Søknad stand CS Bø**

**Saken:**

Under forrige ledergruppemøte kom det et ønske om å fremlegge beløpet på fellespotten. Dette beløpet og innkommende søknader vil bli belyst under denne saken.

**Fra diskusjonen:**

*Studentleder orienterer*

Momenter fra diskusjonen:

- Saldoen er usikker fordi ikke alle fakturaer er kommet inn enda
- Semestermøte har tatt mye av underforbruket
- Økonomiavdelingen mener vi kan bruke av ubrukte lønnsmidler på andre ting
- Kommer opp igjen som sak på LG8
- Ikke mulig å flytte ubrukte midler fra campusstyret til fellespotten

## D-20/23 Juleaktiviteter

Møtedato: 08. november 2023

Saksansvarlig: Sara H. H. Wang

Saksnummer: D-20/23

Tidsramme: 15 minutter

**Fra diskusjonen:**

*Organisatorisk nestleder legger frem saken.*

Planlagte aktiviteter:

Porsgrunn: Skal servere gratis grøt 24. November mellom kl. 9 og 12. Skal ha julekalender på Instagram og gi ut premier.

Vestfold: Skal ha juleverksted med grøt og lage julepynt. Skal også ha julestand rett før eksamenstida og gi ut klementiner og energidrikk. Har bestemt seg for å stå på stand hver uke f.o.m. med januar og ha en pop-up greie om morgenen og dele ut kaffe.

Kongsberg: Skal arrangere juleverksted med lederforum. Er ønske om gratis grøt en hel uke, men må se an økonomien før vi gjør det.

Drammen: Skal ha adventskalender og kjøpe inn gavekort og goodie bags. Prøve å få inn en eller to standdager. Fått forespørsel om å være med på juleverksted av samfunnet hvor det blir servert grøt, lage gaver og spille julemusikk.

Ringerike: Planlegger å ha julegrøt med linjeforeninger siste uka i november, da er det flest folk på universitetet.

Momenter fra diskusjonen:

- Hvis dere er usikre på når det er eksamener så hør med servicetorget eller eksamenskontoret.
- Alt må være budsjettet og satt av midler for 10. Desember
- LG ønsker at ubrukte midler gis til CS

## D-21/23 Handlingsplan

Møtedato: 08. november 2023

Saksansvarlig: Sara H. H. Wang

Saksnummer: D-21/23

Tidsramme: 15 minutter

**Fra diskusjonen:**

**Spørsmål 1:** *Hvilke punkter tenker dere det er viktig å prioritere før jul?*

Notodden: For oss er det viktig å få på plass lederforum, mangler linjeforeninger, men det skal komme.

Vestfold: Allerede i gang med lederforum, KA sendte innkalling til nytt ledermøte i dag. Kommer til å kjøre kampanje for å vise hvilke saker vi har jobbet med, skal jobbe med og hva de ulike vervene gjør. Jobber også med vertskommuner, sendt invitasjon til alle gruppelederne i Horten og Tønsberg. Skal ha møte med gruppelederne torsdag 23. November på Huset i Vestfold.

**Spørsmål 2:** *Er det konkrete punkter angående campusstyrene, som dere som campus trenger veiledning og oppfølging med å gjennomføre?*

Notodden: Ønsker at kulltillitsvalgte på nett- og samlingsbaserte skal inkluderes mer og få bedre oppfølging.

Porsgrunn: Viser til innlegg fra USN student i Varden; ser ingen og møter ingen siden alt foregår digitalt. Porsgrunn tar gjerne imot bistand til valget om våren, da de mangler nestleder. Vi har en prosess med samfunnet hvor vi prøver å få på plass en heltidsansatt på studentsamfunnet. Kommer til å det opp på kontaktmøte i morgen, håper på et spleiselag mellom SSN og USN.

**Spørsmål 3:** *Hva er det viktig at legges til grunn i en strategiplan for promotering av organisasjonen?*

Organisatorisk nestleder: Dette er noe kommunikasjonskomiteen skal jobbe med frem til neste semester møte.

Ringerike: Bruk oppslagstavlene på universitetet.

Notodden: I fjor hadde man en kalender for promotering, det er smart å prefabrikkere innlegg. Gode videoer som introduserer verv og gjør det mer personlig; "en dag sammen med en person i dette vervet".

Porsgrunn: Ofte må man sponse for at folk skal se det. Start lavt i organisasjonen, bruk de kulltillitsvalgte.

**Spørsmål 4:** *Hva tenker ledergruppen om å nedsette en arbeidsgruppe som skal jobbe med utvikling av politikk om kunstig intelligens?*

Drammen: Det høres ut som en veldig god ide. På studentråd før sommeren ble det etterspurt info om hvordan man kan bruke det på en forsvarlig måte. Kanskje noen i USN burde vært en del av den arbeidsgruppen?

Studentleder: Vi har en ekspert og foreleser i USN som er kalt inn til forskningsprosjektet som er satt i gang av regjeringen.

Politisk nestleder: Vi ønsker å forankre dette i ledergruppa, gjerne tenk på navn frem til det.

## D-22/23 Demokratiske organer i NSO

Møtedato: 08. november 2023

Saksansvarlig: Nora Rymoén Houidi

Saksnummer: D-22/23

Tidsramme: 15 minutter

### Fra diskusjonen:

*Studentleder legger frem saken*

**Spørsmål 1.** *Hva er det viktig for ledergruppa at NSO gjør?*

- Øke studiestøtta er viktig.

**Spørsmål 2.** *Hvilke utfordringer skal NSO som vår paraplyorganisasjon løse?*

- Praksisplass for lærere og sykepleiere. Man får støtte til praksisplass, men det regnes ut ifra campus. Eks. Bor du i Drammen, studerer i Vestfold og har praksis i Tønsberg så får du støtte for reise fra Campus Vestfold.
- Internasjonale studenter mangler folk til å kjempe deres sak. Viktig å fylle vakuemet etter ISU.

**Spørsmål 3.** *Bør SDSN ha fast plass i det øverste organet mellom landsmøtene? (i dag har ikke medlemslagene direkte representasjon inn i det øverste organet mellom landsmøtene, men har anledning til å stemme på hvem man ønsker skal sitte i dette organet på landsmøtet. De som eventuelt velges til sentralstyret i dag, har ingen forpliktelser til å følge opp eller representere medlemslaget de kommer fra i sentralstyret)*

- 2 av 6 støttet sentralstyret og mente det var mer effektivt

- 4 av 6 støttet landsstyremodell for å sikre bredest mulig representasjon og at de 5 store ikke skulle dominere.

**Spørsmål 4.** *Bør en vektlegge demokratisk forankring/representasjon eller effektiv saksbehandling i det øverste organet i NSO mellom landsmøtene?*

- Flertallet av ledergruppa mente demokratisk forankring/representasjon bør vektlegges mest o det øverste organet i NSO mellom landsmøtene

## D-23/23 Studieporteføljeprojektet

Møtedato: 08. november 2023

Saksnummer: D-23/23

Saksansvarlig: Erlend Kåsereff

Tidsramme: 10 minutter

### Fra diskusjonen:

Politisk nestleder takker for de innspill som er kommet og meddeler at de er blitt tatt positivt imot av prosjektgruppen. Han ber ledergruppa minne studentrådsledere om å sende inn flere innspill.